
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 8. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 854
Vil ministeren kommentere på rimeligheden i, at man har implementeret EU-regler om 
øremærkning af hjorte på farme på en sådan måde, at danske hjorteavlere oplever 
negative tidsmæssige, dyrevelfærdsmæssige og økonomiske konsekvenser i en sådan 
grad, at nogle avlere har været nødsagede til at lukke deres produktion?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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